
Mødeindkaldelse:BESTYRELSESMØDE 

Bolilmark Grundejerforening 30-09-2024 kl. 19.30. 
På Zoom 
 

 

Indkaldt af Sten Scheller 

Referent: Vibeke Appel 

Deltagere: Carsten Roos, Vibeke Appel og Pia Lorenzen  

Afbud: Orla Olesen, Sten Scheller 

 

Yderligere oplysninger 

 Næste møde: Vi skal snakke næste års møder – Årshjul 2024/25 

Medmindre formanden eller 2 bestyrelsesmedlemmer i henhold til 

Forretningsorden se pkt. 3 indkalder til ekstraordinært møde inden. 

 

 

Dagsorden Referat 

1: Godkendelse af dagsorden. 

 

Godkendt 

2: Siden sidst. 

Orientering fra formanden. 

Orientering fra TK´s dialogmøde 

 

 

TK afholdt det årlige dialogmøde i 

september. Carsten og Orla deltog. 

Vigtige punkter fra mødet: 

Der er indført 3 timers parkering på 
Lakolk Butikcenters p-plads 

Der er gennemkørsel forbudt på 

Småfolksvej 

Overfladevand løber i kloakeringen. 
Specielt problematisk i uge 7 

TK har dannet en arbejdsgruppe med 2 
deltagere fra grundejerforeningerne. Alle 

interesserede kan melde sig til 
opstartsmøde. Orla er kandidat fra vores 
forening. 

Der er ingen aktuel plan om ændringer af 
affaldssortering i Bolilmark 

(dagrenovation og bio) 

Ny vandresti på Nordøen på 17 km bl.a. 
gennem Bolilmark 

 

3: Sommerhusejernes Landsforening. 

 

Nyhedsbreve ligger på vores hjemmeside 

 

 



4: Årshjul: 

Møder holdes første mandag i hveranden 

måned 

 

 

 

Forslag: 

Mandag 2/12 2024 

Mandag 3/2 2025 

Lørdag 22/3 2025: Generalforsamling på 
Enjoy 

Pia bestiller 

 

5. Sidevejenes forfatning.  

 

Ser pt fine ud 

6.Vand: Grøfter, overfladevand, sluser. 

 

Der kom træk igennem ved Revlingevej 4, 
men problemet blev flyttet, fordi andre 

rør er stoppede ved Ringvejen 54. Der 
skal renses op og spules igennem, så 
vandet kan flyde. 

Orla kontakter Frede Gammelgård 
angående spuling af rør 

 

6 A Diget:  

Skal bestyrelsen betale for 
vedligeholdelse af diget?  

Der skal sættes fagfolk på opgaven, så vi 
gør det rigtige. Skal/kan opgaver! 

Møde/vandretur med Tønder Kommune 
og Morten Sextus. Pia kontakter TK. 

 

Grundejerforeningen har 
vedligeholdelsespligten, som det er nu  

 

Vi efterspørger nøjagtig placering af diget 
hos TK 

Pia forsøger at få en aftale igennem 

 

 

7 Kasserer: Kontingent og restancer 

7A Udgifter i den kommende sæson. 

 

1 mangler stadig at betale 

Kassereren vurderer, at der kommer et 
underskud på ca. 40.000 kr i dette år. 
Dette skyldes bl.a. udsættelse af 

forskellige opgaver pga. vejrlig i 2023 

 

8: Andre påtrængende opgaver: 

Sikring af Ringvejen ved at lave et 45 

graders ”buk” i stedet for det nuværende  

90 graders ved underløbet. 

 

Arbejdet er udført! 

Røret under ringvejen er blevet forlænget, 

hvilket giver et mindre tryk på rabatten 
og dermed en bedre sikring for 
asfaltrevner. 

 

 

 

 

 



9: Kant- og rabatklipning? 

 

 

Hyben skal fjernes på diget (Orla 
kontakter) 

Skiltet ved Ringvejen 50-60 er forkert, 
Ringvejen 60 tilhører ikke stikvejen. Orla 
kontakter fortsat TK. 

Orla forespørger TK om et nyt 
oversigtskort over Bolilmark GF. Pris? 

 

10. Landsforeningen af Digelaug. 

 

 

Der er inviteret til konference på 
Christiansborg. Generalforsamling 23/10 

11: Eventuelt og protokolgennemgang  

 
 
Mødet slut kl. 20.33 

 
 
 
 
 

 


